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PROTOKÓŁ NR 1/24 

z zebrania wyborczego Sołectwa Kujawska 

przeprowadzonego 18 września 2024 r. 

 

T. Głowski – Przewodniczący Rady Sołeckiej Sołectwa Kujawska – powitał władze miasta 

oraz zebranych mieszkańców.  

W I terminie zebrania kworum brak, kolejne zaplanowano na godz. 17.15. 

Ogłoszenie o zebraniu stanowi zał. nr 1 

 

Ad. 2. Wybory organów sołectwa.  

 

Wybór Sołtysa. 

 

T. Głowski – w I kolejności zostaną przeprowadzone wybory na Sołtysa kadencji 2024 – 

2029. Prośba o zgłaszanie kandydatów do pracy w komisji skrutacyjnej, która przeprowadzi 

wybory na Sołtysa. Przypomniał, że osoby będące w komisji skrutacyjnej nie mogą 

jednocześnie kandydować na Sołtysa.  

Do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgłoszono następujące osoby: 

1. Łukasza Polakiewicz – wyraził zgodę,  

2. Jolantę Żubkowską – wyraziła zgodę, 

3. Joannę Czaplewską – wyraziła zgodę. 

 

T. Głowski -  Kto jest za zamknięciem listy ? 

Wszyscy – za. 

 

T. Głowski – prośba do mieszkańców o zgłaszanie kandydatów na Sołtysa Soł. Kujawska? 

 

Mieszkańcy zgłosili:  

Panią Marzannę Szewczyk  – wyraziła zgodę,  

Panią Halinę Franaszczuk – wyraziła zgodę.   

 

Innych kandydatur nie zgłoszono. Lista została zamknięta. 

T. Głowski – Kto jest za zamknięciem listy ? 

Wszyscy – za. 
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Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy (wypisała karty do głosowania, rozdała karty, 

przedstawiła zasady głosowania, przeprowadziła głosowanie tajne, podliczyła głosy). 

 

Po przeliczeniu głosów, Pani Jolanta Żubkowska – odczytała protokół Komisji 

Skrutacyjnej.  

W wyniku tajnego głosowania stosunkiem głosów 20 do 15 na Sołtysa Sołectwa Kujawska 

została wybrana Pani Halina Franaszczuk.  

 

Wybory do Rady Sołeckiej.  

 

T. Głowski – Kto z mieszkańców jest za tym, aby wybory do Rady Sołeckiej przeprowadziła 

ta sama komisja skrutacyjna ? 

Wszyscy mieszkańcy za. 

T. Głowski – zwrócił się do mieszkańców z zapytaniem ilu osobowy ma być skład rady 

Sołeckiej ?   

5 - osobowy skład Rady Sołeckiej, 

7- osobowy skład Rady Sołeckiej. 

Kto jest za 5 – osobowym składem zarządu ? 

Kto jest za 7 osobowym składem zarządu? 

Większość mieszkańców zagłosowała za 7 osobowym składem Rady Sołeckiej 

T. Głowski – prośba o zgłaszanie kandydatów do Rady Sołeckiej. 

 

Zgłoszono następujące osoby do Rady Sołeckiej: 

1. Magdalenę Przybysz – wyraziła zgodę, 

2. Piotra Grendę – wyraził zgodę, 

3. Renatę Rybińską – wyraziła zgodę, 

4. Marzannę Szewczyk – wyraziła zgodę,  

5. Bożenę Szuman – wyraziła zgodę, 

6. Natalię Przybył- wyraziła zgodę, 

7. Angelikę Popławską- wyraziła zgodę. 

 

T. Głowski – Kto jest za zamknięciem listy kandydatów ? 

Wszyscy – za.        
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Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy (wypisała karty do głosowania, rozdała karty, 

przedstawiła zasady głosowania, przeprowadziła głosowanie tajne, podliczyła głosy). 

 

Jolanta Żubkowska – odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej. W wyniku tajnego 

głosowania do Rady Sołeckiej wybrano (po ukonstytuowaniu się): 

1. Piotra Grendę – przewodniczący,  

2. Marzannę Szewczyk – zastępca przewodniczącego, 

3. Natalię Przybył  – sekretarz, 

4.  Magdalenę Przybysz – członek,  

5.  Renatę Rybińską – członek, 

6. Bożenę Szuman- członek, 

7. Angelikę Popławską- członek 

 

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- podziękował Pani Sołtys Marzannie Szewczyk 

za dotychczasową pracę dla Sołectwa Kujawska w kadencji 2018-2023 oraz całej Radzie 

Sołeckiej. Pogratulował nowej Pani Sołtys oraz wszystkim członkom Rady Sołeckiej 

Sołectwa Kujawska. Poprosił przedstawicieli Policji o przedstawienie informacji  

o zdarzeniach w Sołectwie Kujawska. 

Aspirant Andrzej Kwiatkowski- poinformował, mieszkańców, że nie było nadzwyczajnych 

zgłoszeń i zdarzeń w Sołectwie Kujawska. Poinformował również, że istnieje policyjna strona 

internetowa, na której można zgłaszać miejsca zagrożeń (np. nadmierna prędkość kierowców, 

problem z nieprzestrzeganiem zakazów przez kierowców), tzw. Krajowa mapa zagrożeń- 

prośba o doprecyzowanie w zgłoszeniach dokładnych godzin wszelkich zdarzeń drogowych. 

 

Mieszkańcy zgłosili wnioski dot. m.in.: 

• Nadmierna prędkość ul. Średnia (od Powstańców do ul. Kujawskiej) 

• Przejście na pieszych od ul. Jagodowej do ścieżki rowerowej 

• ul. Rzymska- chodnik udostępniony tylko na pieszych- czy dzieci mogą w tym 

miejscu jeździć rowerem? 

Aspirant Andrzej Kwiatkowski- poinformował, że jeśli są złe warunki atmosferyczne to 

dzieci mogą poruszać się rowerem po chodniku.  

• Obszar od przejazdu kolejowego do ul. Rzymskiej (tylko chodnik bez ścieżki 

rowerowej) 

I. Konopa- Dyrektor Wydziału  Inwestycji i Planowania Przestrzennego- poinformowała, 

że projekt realizowany od obszaru terenu kolejowego do ul. Rzymskiej zakładał tylko 
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powstanie chodnika, nie było miejsca na zlokalizowanie ścieżki rowerowej. Nie było 

możliwości, aby powstała na tym obszarze ścieżka rowerowa. Dodała, że zweryfikuje ten 

obszar i sprawdzi czy można w tym miejscu zmienić organizację ruchu. 

• Brak pobocza i chodnika od Świetlicy Jagódka do drogi krajowej S10 

I. Konopa- Dyrektor Wydziału  Inwestycji i Planowania Przestrzennego- poinformowała, 

że na tą chwile od ul. Rzymskiej do drogi krajowej S10 nie ma projektu. Dodała, że nie ma 

środków finansowych na ten cel. Na tym terenie obowiązuje miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego z 2021 roku, jeśli chcielibyśmy zmienić plan, trzeba  

by było rozpocząć całą procedurę planistyczną od początku (2 lata).  

• Odcinek ulicy Kujawskiej- bardzo zły stan, wniosek o wyrównanie drogi 

I. Konopa- Dyrektor Wydziału  Inwestycji i Planowania Przestrzennego- odpowiedziała, 

że teren zostanie zweryfikowany. 

I. Skrzypińska- Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Rolnictwa- poinformowała, 

że sprawa zostanie zgłoszona do Referatu Gospodarki Komunalnej w Wydziale Utrzymania 

Miasta. 

• Park Przemysłowy- jak wygląda kwestia Parku Przemysłowego? czy będą nowe 

inwestycje?  

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował, że Park Przemysłowy jest dla 

małych i średnich przedsiębiorstw. Działki, które są w posiadaniu Gminy są sprzedawane.  

Mieszkanka dopytała, czy będzie zmiana miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego na obszarze Parku Przemysłowego 

 A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- odpowiedział, że na chwilę obecną nie będzie 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na tym obszarze. 

• Przyłącza wodociągowe i kanalizacyjne w Sołectwie Kujawska 

S. Wrycza- Prezes Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o.- poinformował 

mieszkańców, że początkiem października będzie można przyłączać się do sieci 

kanalizacyjnej na ul. Kujawskiej. W listopadzie/ grudniu br. ul. Jagodowa. 

• Czy jest możliwość przyłączenia do kanalizacji sanitarnej ul. Powstańców? 

S. Wrycza- Prezes Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o.- odpowiedział, 

że nie ma takiej możliwości. 

• ul. Jagodowa- czy jest możliwość wykonania projektu inwestycji publiczno- 

prywatnej, polegającej na kompleksowym wykonaniu drogi wraz z oświetleniem.  

I. Konopa- Dyrektor Wydziału  Inwestycji i Planowania Przestrzennego- poinformowała, 

że w chwili obecnej nie ma projektu wykonania  takiej inwestycji. To bardzo duży koszt.  
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 Jeśli chodzi o partycypację mieszkańców to koniecznym by było spisanie porozumienia, 

zgodnie z przepisami i uwzględniające wszystkie zasady (m.in. kto w jakim zakresie 

partycypuje).  

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- poinformował mieszkańców, że w swoich 

decyzjach Gmina kieruje się racjonalnością. Przed każdą decyzją należy zweryfikować  

w jakim stanie są ulice. 

• Oświetlenie dróg (od ul. Sosnowej do ul. Młyńskiej) 

I. Konopa- Dyrektor Wydziału  Inwestycji i Planowania Przestrzennego- odpowiedziała, 

że Gmina nie ma projektu na wykonanie inwestycji. Taka inwestycja jest bardzo kosztowna. 

Dodała, że projekt na realizację inwestycji oświetlenia ulic musi być kompleksowy (układ 

drogowy i oświetlenie), nie można wykonać tylko oświetlenia. Dodała, że projekty w ramach 

Soleckiego Budżetu Obywatelskiego musi zakładać projekt i realizację.  

A.Michalak- Burmistrz Solca Kujawskiego- dodał, że wiele inwestycji jest w trakcie 

realizacji i w pierwszej kolejności Gmina musi zakończyć te inwestycje. Jeśli będzie 

możliwość, aby ubiegać się o środki finansowe to będą realizowane kolejne inwestycje. 

  

T. Głowski – podziękował zebranym mieszkańcom i władzy. Zebranie zakończono o godz. 

19.00. 

 

                                        

                                            Przewodniczący Rady Sołeckiej Sołectwa Kujawska 

Tomasz Głowski 

 

Protokołowała: 

Ewelina Kubiak 

 

 

 


